
 

 

Extra styrelsemöte i Bo Hage Vägsamfällighet lördagen den 17 augusti 2024 
 
Närvarande: Kjell Wallin, Martin Adrian, Andreas Braxsiö, Martin Zernell, Nils 
Rockström, Eva Alexandersson och Kjell Andersson (adjungerad) 
 
1. Mötets öppnande 
Kjell Wallin förklarade mötet för öppnat. 
 
2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Till ordförande valdes Kjell Wallin och till sekreterare Eva Alexandersson. 
 
3. Diskussion om vattenfrågan 
Kjell Wallin visade ett bildspel med vilka åtgärder som har gjorts och vilka som 
planeras avseende det nya och de gamla borrhålen. För att kunna göra de åtgärder 
som krävs behöver budgeten utökas med 110 000 kr. Detta kommer att innebära en 
ansträngd likviditet första halvåret 2025. Diskussioner uppstod och alla hade 
möjlighet att få svar på frågor.  
 
Martin Adrian gav besked om det ekonomiska läget. 
Styrelsen beslutar att godkänna den utökade budgeten. 
 
På föreningens hemsida kommer protokoll med bilaga anslås. Vi kommer lämna 
information via facebook, att informationen finns på hemsidan.  
 
4. Avslutning och nästa möte 
Mötet avslutas. Nästa ordinarie möte blir på teams den 27 augusti kl. 20.00. 
 
Bilaga 1: Lägesbeskrivning VA-Bo HAge 


